
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 664
Vil ministeren i forlængelse af svaret på UUI alm. del – spørgsmål 564, hvoraf det
fremgår »Henset til karakteren af den nu begåede kriminalitet sammenholdt med den
tiltaltes tidligere domme, er det Statsadvokaten i Københavns opfattelse, at dommen
burde have været forelagt for statsadvokaturen med henblik på en nærmere drøftelse af
ankespørgsmålet.«, bemærke at undertegnede den 22. juni 2021 i forlængelse af UUI
alm. del – spørgsmål 539 stillede spørgsmål 604 til justitsministeren med forslag om
en praksis, hvor alle straffesager med udvisningspåstand, hvor der ikke sker udvisning
i 1. instans, fremover altid skal forelægges for statsadvokaten med henblik på at sikre
regeringens ønskede ambition om, at kriminelle udlændinge udvises i “videst muligt om-
fang”? Vil ministeren kommentere om den slags fejl hos anklagemyndigheden medfører,
at kriminelle udlændinge ikke udvises i “videst muligt omfang”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand
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